
Zápisnica zo zasadnutia  

komisie sociálnej, zdravotnej a bytovej Mestského zastupiteľstva v Rožňave  

zo dňa 30.11.2020 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny     
 

Rokovanie komisie otvoril predseda komisie, Mgr. Kemény. Predložil program rokovania:  

 
 Program predkladateľ  

1. Návrh na 2. zmenu rozpočtu mesta na rok 2020 Ing. Klára Leskovjanská 

2. Bytová agenda:  materiály v zmysle VZN  Mgr. Ľudmila Černická  

3.  Plnenie uznesení komisie  Mgr. Ľudmila Černická  

4. Rôzne     
 Záver  

 

Hlasovanie za program:   
Mgr. 

Dionýz 

Kemény 

Zoltán  

Beke 

Ing. Jozef 

Kováč 

Mgr. 

Zoltán 

Kónya 

Mgr. 

Marek 

Krajňák 

Mgr. Erika 

Čefová 

Mgr. 

Monika  

Šeďová 

Mgr. 

Csaba  

Simon 

Mgr. Andrej 

Vaško 

Za Neprítomný Za Za  Za Za  Neprítomná Za Neprítomný 

 

    

bod č. 1 Návrh na 2. zmenu rozpočtu mesta na rok 2020 
 

Materiál vypracovala Ing. Klára Leskovjanská. Úprava sa týka najmä príjmov z vlastníctva 

(pozemky – Mestské lesy), opatrovateľskej služby (stanovil sa limit, znížil sa počet 

opatrovateliek),   dotácie v sociálnej oblasti (odmeny v súvislosti s 1. vlnou Covid), znížil sa 

predaj prebytočného majetku. Vo výdavkovej časti sú zmeny v oblasti školstva (mzdy, 

odvody), energie vo verejnej správe, v oblasti odpadového hospodárstva.    
 

Uznesenie č. 1/11/2020: Komisia odporúča schváliť návrh na 2. zmenu rozpočtu mesta na 

rok 2020. 

Hlasovanie za program:   
Mgr. 

Dionýz 

Kemény 

Zoltán  

Beke 

Ing. Jozef 

Kováč 

Mgr. 

Zoltán 

Kónya 

Mgr. 

Marek 

Krajňák 

Mgr. Erika 

Čefová 

Mgr. 

Monika  

Šeďová 

Mgr. 

Csaba  

Simon 

Mgr. Andrej 

Vaško 

Za Za Za Za  Za Za  Neprítomná Za Neprítomný 

 

 

   

bod č. 2 Bytová agenda  
 

Informácie o žiadostiach, ich riešení, voľných bytoch, výpovediach z nájmu a pridelených 

bytoch za obdobie od 1.10.2020 do 23.11.2020.  
 

Uznesenie č. 2/11/2020: Komisia berie informáciu v bytovej oblasti  na vedomie a súhlasí 

s uvedeným postupom. 
 

 

 



  bod č. 3 Plnenie uznesení komisie  
 

Tajomníčka komisie informovala o plnení uznesení komisie zo dňa 19.10.2020.  

 

Uznesenie č. 3/11/2020: Komisia berie informáciu na vedomie. 

 

 

 
  

bod č. 4 Rôzne 
 

a) P. Kemény: informoval o stretnutí s rehoľnými sestrami z Diecéznej charity, ktoré ho 

oslovili vo veci zriadenia útulku pre  imobilných bezdomovcov. Mal by byť zriadený 

v priestoroch na Ul. normovej (býv. ZUŠ). T.č. vybavujú rôzne povolenia.  

p. Kováč (Diecézna charita): zistí bližšie informácie a bude informovať komisiu.  

 

b) P. Kemény: informoval sa ohľadom činnosti denného centra a pomoci pre seniorov.  

p. Valková: Činnosť v dennom centre je obmedzená. Na pomoc pre seniorov 

v súvislosti s koronavírusom bola zriadená  ešte v marci linka pomoci, ktorá je aj t.č. 

aktívna. Najviac požiadaviek sa týkalo pomoci pri zabezpečení rúšok. V prípade pomoci 

nákupov sa tieto požiadavky riešia v rámci opatrovateľskej služby. Všetci by sme mali 

byť všímavejší k ľuďom vo svojom okolí, či nepotrebujú nejakú pomoc. Informovala 

o zapojení odboru (a aj iných zamestnancov mesta) do celoslovenskej zbierky „Koľko 

lásky sa zmestí do krabice od topánok?“, ktorá je určená pre osamelých seniorov v ZpS.  

Pre dôchodcov v severnej časti mesta v rámci mesiaca úcty k starším bola zameraná 

aktivita komunitného centra. Jeho zamestnankyne rozniesli dôchodcom balíčky s malou 

pozornosťou. Podobná aktivita sa plánuje aj pre deti v rámci Mikuláša.     

 

c) P. Beke: Informoval sa o pomoci bezdomovcom počas zimného obdobia.   

p. Valková: Mesto nemá vlastné zariadenie (útulok, nocľaháreň). Táto služba je 

zabezpečovaná prostredníctvom Diecéznej charity, ktorú mesto v rámci svojich 

možnosti finančne podporuje.    

 

 

 

Záver   
Predseda komisie poďakoval prítomným za účasť na zasadnutí komisie. Ďalšie zasadanie by 

sa malo uskutočniť už len  v roku 2021. Poďakoval členom komisie sa prácu v tomto roku, 

ktorý priniesol veľa negatív a komplikoval život vo všetkých sférach. Poprial všetko dobré 

v tomto adventom období a v novom roku, veľa zdravia, pracovných a osobných úspechov.    

 

Harmonogram zasadnutí orgánov mesta by mal byť predmetom rokovania MZ v decembri 

2020. Po schválení bude harmonogram zaslaný členom na vedomie.  

 

 

 

 

 

Mgr. Dionýz Kemény      
predseda komisie                                                           

Zapísala: Ľudmila Černická  


